
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 19/4/2024 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
  

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης  
 Τον κ. Υπουργό Υγείας 
   

ΘΕΜΑ:  «Απώλεια ασφαλιστικής ικανότητας από τον ΕΦΚΑ για οφειλή ενός cent» 

 

Κυρία και κύριε Υπουργοί, 
 

Αγρότισσα και μητέρα δυο παιδιών μας πληροφόρησε για μια άνευ προηγουμένου άδικη 
μεταχείριση που υφίσταται, η οποία επηρεάζει άμεσα την ποιότητα της ζωής της αλλά και του 
εξαρτώμενου από εκείνην ασφαλιστικά παιδιού της. Πραγματοποιώντας επίσκεψη σε γιατρό, 
προκειμένου για την αντιμετώπιση πόνου  στο στομάχι, της ανακοινώθηκε ότι εμφανίζεται 
ανασφάλιστη, τόσο η ίδια, όσο και το αρχικά δηλωμένο στην ασφάλιση τέκνο της. Μετά από 
πολύωρες προσπάθειες, μέσω κλήσης στον ειδικό αριθμό 1555, η εν λόγω ενημερώθηκε ότι 
το κώλυμα έγκειται σε ανεξόφλητη(!) οφειλή προς τον ΕΦΚΑ από το 2021 ύψους 0.01 €. Η 
ανωτέρω αναρωτιέται, εύλογα, περί του ποιοι ήταν οι λόγοι μη συμψηφισμού αυτού του 0,01 € 
στην επόμενη πληρωμή εισφορών, θέτοντας την ίδια αλλά και τα παιδιά της εκτός ασφάλισης. 
Με πικρία, η ως άνω συμπολίτης μας αναφέρει, πως αυτό συμβαίνει, παρά την έγκαιρη 
αποπληρωμή όλων των ασφαλιστικών εισφορών της, μέχρι τώρα, την ίδια στιγμή που οι 
λαθραία εισελθόντες στη χώρα μας αλλοδαποί είναι ασφαλισμένοι δωρεάν και πλήρως, μη 
έχοντας καταβάλει εισφορές. Η ανωτέρω αγρότισσα, κατά την στιγμή υπογραφής της 
παρούσας, μας ενημέρωσε ότι παραμένει ακόμα χωρίς ασφαλιστική κάλυψη και εμείς 
απορούμε, πραγματικά, για το να υπάρχει η πολιτική βούληση να ξεπεραστεί το σχετικό 
αδιέξοδο, την ώρα που η εν λόγω συνεχίζει να εξοφλεί κανονικά τις εισφορές που της 
ανακοινώνονται.   
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       
 
 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

Προτίθεσθε να λάβετε άμεσα τις απαραίτητες πρωτοβουλίες για επιτόπια άρση του 

αποκλεισμού από την ασφαλιστική κάλυψη όσων συμπολιτών μας οφείλουν άκρως ευτελή 

ποσά στον ΕΦΚΑ, με σκοπό να παύσει κάθε ταλαιπωρία τους, λόγω απώλειας της 

ασφαλιστικής ικανότητας, τόσο των ιδίων, όσο και των εξαρτώμενων ασφαλιστικά τέκνων τους; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4439

Ημερομ. Κατάθεσης:

22/4/2024




